

ORDER OF REFERENCE

Extract of Minutes of Proceedings of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women, dated Thursday, May 30, 1991:

On motion of Stan Wilbee, it was agreed,—That, pursuant to Standing Order 108(1), a Sub-Committee of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women, composed of three (3) to five (5) members, with membership to be determined by the Chair after the usual consultations, be established with all the powers of the Committee except the power to report to the House; and that, pursuant to Standing Order 108(2), the said Sub-Committee examine some aspects of Fitness and Amateur Sports and report its conclusions and recommendations to the Committee.

ORDRE DE RENVOI

Extrait des Procès-verbaux du Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine du jeudi 30 mai 1991:

Sur motion de Stan Wilbee, il est convenu,— Conformément au paragraphe 108(1), que soit constitué un sous-comité du Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine, comprenant de trois à cinq membres nommés par le président après les consultations habituelles, et qu'il ait tous les pouvoirs du Comité sauf celui de faire rapport à la Chambre; et qu'en application du paragraphe 108(2), le sous-comité examine certains aspects de la condition physique et du sport amateur et présente ses conclusions et recommandations au Comité.